
   Gliwice, 13.10.2024 r. 

       Katarzyna Kuczyńska – Budka 

       Prezydent Miasta Gliwice 

Dotyczy MZUK.33594.2024 

Od października 2023 r. upominam się o dokończenie budowy chodnika. 

Ja pisałem i prosiłem Państwa o dobudowę a Państwo pisali – NIE. 

Dopiero po zmianie władzy w Gliwicach otrzymałem w dniu 07.08.2024 r. 

odpowiedź na kolejne pismo – temat będzie rozważony. 

Zapewne został już rozważony i dlatego moje pytanie: 

- będzie dobudowany chodnik czy nie?

I uprzejmie poproszę nie odsyłać mnie do BO.

    Jan Pająk 

    Radny Rady Miasta Gliwice 
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Pan Jan Pająk
Radny Rady Miasta Gliwice

W nawiązaniu do korespondencji nr MZUK.31361.2024 z dnia 26.07.2024r przekazanej przez Zakład 
Gospodarki Mieszkaniowej do Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych, dotyczącej dobudowania fragmentu 
chodnika do nowo wykonanego ciągu pieszego, prowadzącego wzdłuż ogródków działkowych w stronę drogi 
rowerowej, informujemy, iż temat dobudowania fragmentu chodnika zostanie rozważony przez Miejski Zarząd 
Usług Komunalnych po ustaleniach zakresu z Zakładem Gospodarki Mieszkaniowej.

Do wiadomości:

Zakład Gospodarki Mieszkaniowej1.

Z poważaniem
Aleksandra Zgadzaj
Z-ca Dyrektor MZUK
ds. ekonomicznych
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